
Informace z radnice 

 V pondělí 20. října byla společně se zástupci firmy Borgstena podepsána Smlouva o 

smlouvě budoucí kupní na prodej pozemku p.č. 206 v průmyslové zóně za účelem 

plánované výstavby výrobního závodu. Byl tak učiněn první důležitý krok ke zvýšení 

pracovních příležitostí v místě. Oficiální představení firmy proběhlo na veřejné prezentaci 

1. října v zasedací místnosti městského úřadu za značného zájmu veřejnosti. 

 Ve středu 15. října proběhla fyzická kontrola z  Regionálního operačního programu 

Jihozápad na akci „Rekonstrukce zahrady MŠ“. Kontrola neshledala nedostatky, které by 

měly za následek krácení dotace. V současné době probíhá zpracování závěrečné 

monitorovací zprávy a vyhodnocení projektu. Vyplacení dotace ve výši 2,5 milionu Kč by 

mělo proběhnout ještě do konce letošního roku. 

 Koncem roku 2014 skončí stávající smlouva se společností AVE CZ na svoz odpadů. Bylo 

vypsáno výběrové řízení na další tříleté období. Otevírání obálek a hodnocení nabídek 

proběhlo ve středu 15. října. Celkem jsme obdrželi čtyři nabídky. Nejnižší cenovou 

nabídku 4 001 304,-Kč (cena s DPH) podala společnost AVE CZ a těsně zvítězila před 

společností ASA Dačice. Pro nás to znamená, že během následujících tří let se náklady na 

likvidaci a svoz odpadů prakticky nezmění při zachování služeb ve stejném rozsahu jako 

dosud. 

 Ve čtvrtek 25. září proběhlo společné jednání na zdejším úřadu s předsedou senátu 

Milanem Štěchem a ministrem vnitra Milanem Chovancem. Jednání se zúčastnili též 

starostové obcí Jarošov nad Nežárkou, Černovice u Tábora a Horní Pěna. Na programu 

bylo zachování rozsahu služeb České pošty, možnosti rozšíření otevírací doby v sobotu 

alespoň na dvě hodiny a negativní dopady provedených organizačních změn na 

doručovací dobu. Odpovědí ministra na požadavky starostů však bylo spíše vysvětlení 

složité situace, ve které se pošta nachází. Slabá naděje zůstala na sobotní otevírací dobu, 

osobně však nejsem přílišným optimistou. Rád však budu mile překvapen. 

 V sobotu 4. října jsme se symbolickým uzamčením řeky Kameničky rozloučili s vodáckou 

sezónou. 

 Poslední měsíc vrcholí přípravy plesu Města Nová Včelnice, který se uskuteční v sobotu 

22. listopadu v sále hotelu Jelen. Všichni jste srdečně zváni. 

 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


